

AL AIN JUNIORS SCHOOL

LEARNING TRAILS, ACADEMIC YEAR 2023-2024 TERM 3

Grade: 3

Week: 4

Date: 06.05.2024 to 10.05.2024

Subjects	Lesson Objectives	Materials required	Parental involvement tasks
Arabic-Advance	تابع- النص المعلوماتي: الخبز حول العالم: قراءة النص قراءة جهرية صحيحة - تحديد الفكرة الرئيسية والأفكار الفرعية في النص - حل أنشطة . الكتاب مع الورقة المصاحبة المهارة الإملائية : علامات الترقيم . أن يتعرف الطالب على أهمية علامات الترقيم وكيفية استخدامها بطريقة صحيحة- حل أنشطة الدرس	PowerPoint, textbook, notebooks, activity sheets & videos.	الإملاء يوم الأربعاء الموافق ل: 8-05-2024 على التالي : عَسَلُ النَّحْلِ هُوَ عِبَارَةٌ عَنِ مَادَّةٍ غِذَائِيَّةٍ وَدَوَائِيَّةٍ ، تَحْتَوِي عَلَى سُكَّرِيَّاتٍ وَمَعَادِنٍ وَفِيْتَامِيْنَاتٍ . يَتِمُّ تَصْنِيعُهُ مِنْ رَجِيْقِ الْأَزْهَارِ الَّذِي تَجْمَعُهُ عَامِلَاتُ النَّحْلِ الْمُنْتَشِرَةِ فِي الْمَرْاعَى
Arabic-General	الصف الثالث غير عرب درس(العالم يحتفل) أن يقرأ المتعلم الكلمات الجديدة قراءة جهرية صحيحة. أن يستمع جيداً للنص المسموع، ويجب على أسئلة النص. أن يكتب المتعلم بعض الجمل التي ذكرت في النص. إجابة تدريبات الكتاب المدرسي وأوراق العمل.	PowerPoint, textbook, notebooks, activity sheets & videos.	الإملاء يوم الأربعاء على :- الجملة الآتية 1-نحتفل بيوم الأم في شهر مارس. 2-الأم مصدر الحنان والسعادة لكل طفل. 3-كل هدايا الكون قليلة أمام عطايا الأم الجميلة.
Islamic Studies – Arabic	*درس (التراحم) 1. يقرأ الحديث الشريف قراءة سليمة معبرة . 2. يستنتج أهم الهدايا النبوية التي يتضمنها الحديث الشريف . 3. يبين صفات المجتمع المسلم .	PowerPoint, textbook, notebooks, Activity sheets & videos.	ورقة عمل + حل أنشطة الكتاب المدرسي + عمل الواجبات المفعلة على برنامج التيمز
Islamic Studies – English	Mutual mercy *Read the noble Hadith from memory. *Find out the most important Prophet's guidelines in the noble Hadith. *Indicate the characteristics of Muslim society.	PowerPoint, textbook, notebooks, Activity sheets & videos.	Activity sheet + answers for text book activities + Home works through Microsoft team.
Moral Science	Self – reliance *Understand the importance of having valuing one's self. *Develop oneself as a unique and original individual.	Notebook	
English	READING COMPREHENSION – VOCABULARY	MS Teams, Power point,	Guide your child to practice spelling



AL AIN JUNIORS SCHOOL

	<p>To explore new words, understand their meanings and construct sentences using them.</p> <p>READING COMPREHENSION To identify and understand the difference between facts and opinions in a text.</p> <p>LANGUAGE FOCUS To identify and construct sentences using homophones.</p> <p>WRITING To construct a poem using similes and homophones.</p> <p>DICTATION</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Let's circle the picture of a happy sun in our coloring book. 2. When we feel sick, we take medicine to help us feel better. 3. In math, we learn about decimal numbers. 4. Do your daily exercise to stay healthy and strong? 5. We are going to see the cinema in the mall. 	<p>Whiteboard, Internet Resources, Flashcards, English Book and Workbook.</p>	<p>words and writing sentences. Encourage your child to read a story in LightSail daily.</p>
<p>Math</p>	<p>*Use factors and multiples to recognize equivalent fractions and to simplify fractions</p> <p>*To add and subtract the fractions with the same denominator.</p> <p>*Use multiplication and division to find non-unit tenths and hundredths.</p>	<p>PPT, worksheet, Quizizz, pupils' book.</p>	<p>Guide in memorization of multiplication tables from 2 to 10.</p>
<p>Science</p>	<p>Pitch and Volume</p> <p>*Explain the relationship between volume and amplitude, and between pitch and frequency.</p> <p>*Recognize the effect of amplitude to volume and the effect of frequency to pitch.</p>	<p>Workbook, Worksheets, PowerPoint Presentation, Stationary</p>	

AL AIN JUNIORS SCHOOL

Geography	SYMBOLS and LEGENDS in MAPS I can differentiate symbols and legends, identify different symbols and explain the importance in understanding basic symbols in a map.	Power point presentations, Quizziz, Learning videos, Notebook.	
Computer Science	Topic: MSW LOGO Students should be able to draw basic shapes using commands of MSW LOGO. Practical: - students should be able to demonstrate how use different commands in MSW LOGO to draw basic shapes.	Text Book, Notebook, PPT, Video.	
UAE Studies – Arabic	الدرس: أحب ان أكون في وطني التسامح يتعرف ضرورة قيمة التسامح بين الافراد	<ul style="list-style-type: none"> • عرض تقديمي • أوراق عمل • أنشطة صفية • الكتاب المدرسي 	
MEP	*To understand how medicines changed throughout history. *To identify the importance of medicine.	*Task Sheets *PPT *Quizzes	
Moral Social Cultural Studies	Explore the developments in medicine around the world and understand the early inventions in the field of medicine.	PowerPoint, textbook, videos.	
French	La phrase négative + les activités du livre. Dictée: Une guitare - une poupée - le père Noel - un sapin - des guirlandes - un télescope - un appareil photo - un vélo - une bougie - la buche de Noel.	Internet resources, Note Book, Text book.	
Urdu	گھوڑے جلدی چلو [جاری]- سبق پڑھ سکیں۔ نیا ذ خیرہ الفاظ حاصل کرسکیں۔ سوالوں کے جواب بتا سکیں۔ قواعد۔ الفاظ متضاد اور واحد کے جمع بنا سکیں۔	Text-book- note book. Power point – activity sheet, internet resources.	

Class Teachers: Ms. Rhea (3D & Year Leader); Ms. Athira (3A), Ms. Shaira (3B), Ms. Pinju (3C), Ms. Leizel (3E)



AL AIN JUNIORS SCHOOL

“Education is a gift that none can take away”